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ZAPISNIK SEJE IZVRŠNEGA ODBORA DIPS 

z dne, 20.11.2017 

 

 

Prisotni: M. Zanne, R. Kompan, B. Bajec, U. Zorin, M. Moharič, A. Vrečko, F. Zemljič, R. 

Dolinšek, K. Vesenjak 

 

Predsedujoči: Ulrich Zorin 

 

Čas pričetka seje je bil predviden ob 17. uri. Nekaj članov je sporočilo, da bo zaradi izrednih 

razmer na cesti nekoliko zamudilo. Zaradi nesklepčnosti seje je predsednik predlagal 

odložitev začetka seje za 30 minut. Izvršni odbor je namreč sklepčen, če je prisotnih več kot 

polovica članov.  

Seja se je pričela ob 17.30. 

 

AD 1: Pregled in potrditev dnevnega reda 

 

Predlagani dnevni red:  

1 .  Pregled in potrditev dnevnega reda 

2 .  Pregled evidence članov 

3 .  Obvestilo članov o spremembah v Društvu za razvoj prometa in povabilo v Društvo 

inženirjev prometa Slovenije  

4 .  Določitev članarine in odločanje o sprejetju članske izkaznice 

5 .  Razdelitev in potrditev nalog članov izvršnega odbora  

6 .  Sprememba TRR (iz Društva za razvoj prometa na Društvo inženirjev prometa 

Slovenije) in določitev računovodskega servisa 

7 .  Promocija društva in družabna omrežja (spletna stran, FB, Twiter, Instagram itn.) 

8 .  Prometnijada 2018 

9 .  Strokovni izpit za prometne inženirje 

1 0 .  Razno (termini sestankov,..) 

 

Dnevni red je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA.  

 

AD 2:  Pregled evidence članov 

 

Prejšnji predsednik društva Rok Dolinšek je prisotne seznanil, da je imelo prej imenovano 

Društvo za razvoj prometa  cca. 400 članov ter da je bila vodena evidenca članov. Opomnil 

nas je, da evidenca ni bila redno posodobljena in da bi v primeru upoštevanja plačevanja 

članarine bilo število članov občutno manjše. Zavezal se je, da bo omenjeno evidenco predal  

novemu vodstvu društva.  
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AD 3:  Obvestilo članov o spremembah v Društvu za razvoj prometa in povabilo v Društvo 

inženirjev prometa Slovenije  

 

O tem, kako obvestiti obstoječe člane o spremembah (ime, sedež, statut, organi) v društvu in 

jih pozvati k temu, da so še naprej naši člani društva so prisotni vodili prosto diskusijo. Prvi 

predlog je bil, da iz novo ustvarjenega elektronskega naslova društva DIPS pošljemo 

obstoječim članom obvestilo o spremembah v društvu.  Razgovor je stekel na temo, da bi 

ciljno skupino diplomantov prometa morali v obvestilu o spremembah pozvati še k temu, da 

so še naprej člani društva. Pri tem se je pojavilo vprašanje na kakšen način pridobiti nove 

člane. Iskali smo rešitev, da se novi in obstoječi člani prijavijo v društvo na enak način.  Po 

končani diskusiji je predsedujoči sestavil sledeči sklep.  

 

Sklep: Obstoječim članom društva se pošlje na elektronske naslove dopis z vsebino o 

spremembah v društvu in povezavo do spletne strani DIPS na kateri se med drugim nahaja 

pristopna izjava za včlanitev in ugodnosti za člane. Sestavni del dopisa je poziv, da naj 

prejemniki sporočilo oz. dopis posredujejo še drugim osebam s področja  prometa.  

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA.   

 

AD 4: Določitev članarine in odločanje o sprejetju članske izkaznice 

 

Vsi prisotni so bili mnenja, da je članarina vsekakor potrebna in da se glede na skorajšnji 

iztek leta prične pobirati s pričetkom koledarskega leta 2018. Glede na stroške društva je 

predsednik predlagal letno članarino v višini 10 € in za študente 1. in 2. stopnje bolonjskega 

študija 5€, katera se nakazuje na TRR društva. Rok Dolinšek je ob tem pripomnil, da se je 

večina članov v društvo v preteklih letih vpisala s statusom študenta in ob tem plačala nižjo 

članarino od ostalih članov.  

Pri odločanju članske izkaznice je Boštjan Bajec opozoril na dejstvo, da imamo ljudje že veliko 

trgovskih in plačilnih kartic katere so vsakodnevno v uporabi in da bi članska izkaznica 

društva DIPS glede na uporabo imela premajhen pomen. Hkrati bi pa pomenila za društvo 

nepotreben strošek. Ob tem je povedal, da je naš cilj, da uredimo prometnim inženirjem  

izkaznico z žigom, ko bodo opravili strokovni izpit. 

 

Sklep: Pogoj za članstvo v društvu DIPS je poravnana letna članarina, ki znaša za študente 

na 1. In 2. stopnji bolonjskega študija 5 €, za ostale člane 10 €. Članska izkaznica se ne 

izdaja.  

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA. 
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AD 5: Razdelitev in potrditev nalog članov izvršnega odbora 

 

Predsednik društva je povedal, da bo nalog zaradi sprememb v društvu in predvsem velikega 

prizadevanja, da prometni inženirji uveljavimo svoj status pri Inženirski zbornici Slovenije  kar 

precej. Izrazil je mnenje, da si skupno zastavljene naloge enakomerno razdelimo. Predlagal 

je, da se naloge zapišejo v zapisnik  in v kolikor se odgovornega za nalogo ne določi na seji se 

to stori naknadno, na korespondenčnih sejah. Člani se sami dogovorijo za katero nalogo 

bodo zadolženi.  

Tabela  z zadolžitvami, odgovornimi osebami za njihovo izpolnjevanje ter časom zaključka 

naloge se nahaja v prilogi 1. 

 

AD 6: Sprememba TRR (iz Društva za razvoj prometa na Društvo inženirjev prometa 

Slovenije) in določitev računovodskega servisa 

 

Rok Dolinšek je prisotne seznanil, da ima društvo odprt transakcijski račun pri banki Delavska 

hranilnica d.d. ter da finančno poslovanje društva ureja računovodski servis Tortuga d.o.o. v 

Mariboru. Povedal je kakšni so stroški za obe opravljeni storitvi ter da je z obema podjetjema 

dobro sodeloval in ne vidi nobene potrebe o njuni menjavi.  

S sedanjim predsednikom društva sta se dogovorila, da bosta v bližnji prihodnosti uredila vse 

potrebne obveznosti na banki, ki so nastale zaradi sprememb v društvu. Finančno poslovanje 

bo za leto 2017 uredil še Rok Dolinšek, naslednje leto pa Karmen Vesenjak, ki v društvu sedaj 

opravlja delo tajnika in hkrati skrbi za finančno poslovanje društva. Karmen Vesenjak je 

predlagala, da se zaradi bližine njenih obveznosti in nekoliko nižjih stroškov storitve finančno 

poslovanje prenese na računovodski servis Poslovne storitve GANZ, Žiga Zupanič s.p. 

 

Sklep: Finančno poslovanje se prenese na računovodski servis Poslovne storitve GANZ, Žiga 

Zupanič s.p. 

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA. 

 

AD 7: Promocija društva in družabna omrežja (spletna stran, FB, Twiter, Instagram itn.) 

 

Že pri drugi točki  dnevnega reda smo vsi prisotni dorekli, da bo potrebno oblikovati spletno 

stran preko katere bo omogočeno včlanjevanje. Rok Dolinšek je povedal, da se je društvo do 

sedaj promoviralo preko spletne strani in družabne aplikacije Facebook. Povedal je, da  

plačuje društvo za spletno gostovanje in domene, podjetju Avant.si d.o.o. in da bi bilo 

potrebno spletno stran vsebinsko in oblikovno preurediti.  

Nove vsebine na spletni strani bosta  pripravila Karmen Vesenjak in Ulrich Zorin. Za vse 

ostale naloge pri izdelavi nove spletni strani (oblikovanje strani, gostovanje in domene, 

nastali stroški) bo zadolžena Marina Zanne. Plan dokončanja spletne strani in hkrati 

pridobitev elektronskega naslova je naveden v prilogi 1.  
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Rok Dolinšek je predlagal, da bi sedanjo stran društva v aplikaciji Facebook ohranili, saj se 

zelo enostavno spremeni ime in ostale podatke ter določi dodatne administratorje. Ob 

diskusiji ali se promoviramo tudi preko ostalih družabnih aplikaciji je Rok predlagal, da si na 

možnih omrežjih kot so Twiter, Instagram, idr. rezerviramo ime in jih uporabljamo glede na 

želje in potrebe morda kasneje.  

 

Sklep: Sočasno z novo spletno stranjo se uredi tudi obstoječa Facebook stran.  

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA. 

 

AD 8: Prometnijada 2018 

 

Rok Dolinšek in Matej  Moharić sta na kratko predstavila dosedanjo organizacijo 

Prometnijade. Rok je povedal, da lahko glede na izkušnje z organizacijo celoten dogodek 

Prometnijada 2018 prevzame nase. Anja Vrečko mu bo pri organizaciji pomagala.  

Pri točki AD3 smo razpravljali, da  v vabilu na Prometnijado 2018 naslovnike nagovorimo tudi 

k včlanitvi v Društvo DIPS.  Ulrich Zorin je opozoril na obsežnost do takrat zastavljenih nalog 

in kratek čas do tega dogodka ter možnost prestavitve Prometnijade 2018 na kasnejši datum.  

Anja Vrečko je povedala, da je dogodek tradicionalno drugi petek v januarju in da bi lahko 

prestavitev dogodka vplivala na udeležbo. 

  

Sklep: Organizacijo Prometnijade 2018, ki bo 12.1.2018 prevzame Rok Dolinšek in Anja 

Vrečko.  

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA. 

 

AD 9: Strokovni izpit 

 

Ulrich Zorin in Boštjan Bajec sta povedala, da sta na področju urejanja strokovnega izpita za 

prometne inženirje že delala. Prvi korak in hkrati sklep je naslednji:  

 

Sklep: Ulrich Zorin in Boštjan Bajec se sestaneta s predstojnikom FGPA  Univerze v 

Mariboru in FPP Univerze v Ljubljani z namenom usklajevanja stališč za sestanek na 

Inženirski zbornici Slovenije (IZS). Po tem bo sledil sestanek na IZS.  

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA. 
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AD 10: Razno (termini sej, sestankov,..) 

 

Zaradi doseganja čim večje udeležbe na sejah članov izvršnega odbora društva DIPS je 

predsednik društva vprašal prisotne o terminih sledečih sej oz. sestankov, ki bodo 

predvidoma 3-4 krat na leto. Nekaj jih je predlagalo, da bi sestanki potekali v dopoldanskem 

času.  

Karmen Vesenjak je predlagala, da se naslednja seja izvede v petek 12.1.2018, približno dve 

uri pred Prometnijado, saj se  kar nekaj članov izvršnega in nadzornega odbora tega dogodka 

tradicionalno udeleži.  

 

Sklep: Naslednji termin sestanka je 12.1.2017 predvidoma ob 16.30 uri v Mariboru. 

Sklep je bil soglasno sprejet z 8 glasovi ZA. 

 

 

Seja se je zaključila ob 19.30 uri. 

 

 

 

 

 

 

Zapisala: Karmen Vesenjak 

 

 

  

 

Overovatelj zapisnika: Rok Dolinšek 

 

Overovatelj zapisnika: Robert Kompan 

 

 

 

 

 V Dragomlju, 20. 11. 2017 

                      

 

 

 

 

 

 

mag. Ulrich Zorin, 

predsednik društva DIPS 
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P r i l o g a  1 :  S e z n a m  z a d o l ž i t e v  

 

Zap. 

št. 

Naloga Odgovorna oseba Do  

1. Predati: 

- evidenco članov, 

- dokumentacijo banke, 

- zadnje finančno poročil. 

 

Organizirati Prometnijado 2018. 

 

Rok Dolinšek 

 

 

 

 

Anja Vrečko 

12.1.2018 

2. Obstoječim članom poslati dopis o spremembah v 

društvu in ponovni včlanitvi. 

Karmen Vesenjak ? . 12.2017 

3. Pripraviti vsebino na spletni strani. Karmen Vesenjak 

Ulrich Zorin 

29.11.2017 

4. Oblikovati spletno stran in skrbeti za spletno 

gostovanje in domene. 

Marina Zanne 4.12.2017 

5. Objavljati novosti na spletni strani   Redno oz. 

sproti 

6. Vnesti spremembe na Facebook-u in objavljati 

aktualne novice 

 Redno oz. 

sproti  
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P r i l o g a  2 :  S e z n a m  p r i s o t n i h  n a  s e s t a n k u  

 

 

 

 

 

 


